
Referat fra styremøte 19.11.2020. Teams, kl 18-19.40 

Til stede: Anette B.Nordby, Christian F. Ekeren, Oddlaug Askerød, Tore Rahm, Camilla Sandbakk, Stine 

Haakensen. 

 

Ledersituasjonen:  

Leder Nina er permittert/sykemeldt fram til årsmøtet. Hun er ute av personlige grunner. Styret har 

konstituert seg og fordelt oppgaver, og Tore går inn som styremedlem i stedet for vara. 

LP/RL og veien videre: 

Siri Segalstad og Hege Johnsen og Anne Lise Ytreberg (de to sistnevnte i samarbeid) har meldt seg for 

å jobbe for situasjonen i LP/RL etter at komiteen trakk seg.  

Styret kom fram til at vi spør Siri om hun kan ta ansvar for RL og Hege og Anne Lise for LP. 

Hege og Anne Lise ønsker ikke å danne en komite, men de vil kartlegge miljøet og treningsbehovet. 

Vi lager en spørreundersøkelse for å kartlegge hvem som trener hva og når det er ønske om å trene. 

Hvor mange trener på dagtid kontra kveldstid, og hvordan er ønsket blant utøverne om organisering 

av treningen? 

Vi må også sjekke om noen av de tidligere komitemedlemmene har noen eiendeler som tilhører 

komiteen eller klubben. I så fall avtales overlevering av disse. 

Enkeltmedlemmers oppførsel 

Det har stormet i kjølvannet av at LP/RL-komiteen trakk seg med umiddelbar virkning. Styret har 

forståelse for at det har skapt reaksjoner i miljøet, men det har likevel vært enkelte medlemmer som 

har opptrådt på en måte som ikke er greit. Personangrep og ufine innlegg er ikke måten å gå fram på, 

selv om man er misfornøyd med situasjonen. Styret ser på håndteringen videre, og vi har vært fått 

bistand fra Norsk Kennel Klub sin advokat. Det vurderes disiplinærsak, men styret har ikke tatt noen 

endelig avgjørelse. 

Styreseminar 

Anette sender ut oppdatert innkalling. 


